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Koncert v malem
VSE to, kar je lepo, je navadno skrito in ne na
včeh široke javnosti. Zaies škoda!

Toda vseenobom to pot odkrila nekaj le-
~pote v naši okolici in se v imenu vseh mamic
in očetov od srca zahvalila kolektivu in vod-
stvu glasbene šole »Franca Šturma« v Šiški.

Kako toplo je človeku pri srcu, če lahko
kdaj pa kdaj nekje ob vsem tem hitenju najde
kanček miru in se preda lepi in iskreni melodiji.
Če pa te melodije od najpreprostejših do naj-
težjih skladb izvajajo otroške roke in z njimi
prisostvujejo otroška čustva, je ta lepota še bolj
privlačna in njej velja še večja pozornost.

Ze vrsto let prireja naša glasbena šola male
koncerte za starše otrok, ki obiskujejo to šolo.
Delo je načrtno, vztrajno in izredno požrtvo-
valno. Z nastopi gojencev lahko starši spremlja-
jo vzpon svojih otrok, njihovo marljivost in vo-
ljo. Učencem pa pri teh nastopih tovariši pio-
iesorji vlivajo samozavest, veselje do instru-
menta in voljo do napredka. In neobvezna de-
javnost otroka je pod skrbno roko usmerjena v
svet lepote, ubranosti, čustvovanja in izobrazhe.
KAJ NI VSE TO TUDI DEL NAŠE VZGOJE,
NASE OBVEZE PRI DELU Z MLADINO, DEL
TISTEGA, KAR NAM NAREKUJE DOLŽNOST
IN SKRB ZANJO?

Že večkrat smo bili priča tako lepim večerom
in vsakokrat se mi je ob njih vsililo vprašanje:
»Zakaj ne prisostvuje takim večerom širša jav-
nost, zakaj ne razkrijemo vse to, kar je lepo in
prav — delo, vztrajnost in marljivost kolektiva
v glasbeni šoli — tudi drugim!«

Nekaj pa mi je le, prav v soboto 9. XII., za-
celilo rano, ki je dolgo skelela in mučila tudi
druge starše. Zopet smo prisostvovali klavir-
skemu. koncertu malih umetnikov, to pot pa že
v prenovljenih in dostojnih prostorih.

Glasbena šola Franca Sturma se je preselila
v bivši vrtec ob Celovški cesti. Kako prijetna
je zavest, da je občinska skupščina Ljubljana-
Siška piisluhnila akordom, ki so nepienehoma
z močnimi udarci opoininjali, da so stari pro-
stori v Stelanovi ulici do kraja preživeli; bil je
res skrajni čas, da so se končno preselili. Vsi
starši, ki spremljajo to zgledno delo, smo lah-
ko potrdili težnje, ki so se uresničile z mislijo
in željo kolektiva.

Prepričani smo, da bodo vsi gojenci in nji-
hovi tovariši proiesorji svoje delo nadaljevali
tako zgledno tudi v bodoče, saj je to velik
prispevek pri vzgoji naše mladine in polno za-
gotovilo neiztirjenja.

Za dolgoletno delo, kljub tako težkim pogo-
jem, za vse uspehe in nastope in za mnoge,
mnoge koncerte, ki smo jim že prisostvovali, se
v imenu vseh staršev najtopleje zahvaljujem
celotnemu zboru in vodstvu glasbene šole Fran-
ca Šturma v Siški.
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